
Protokół Nr IV/07 
 

z IV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 29 marca 2007 r. w godz. 12.00 do godz. 16.30 
 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
 
Adn. 1 
 
 IV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała: radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego, przedstawicieli administracji, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, radnego powiatowego – P.Leszka Bodusa. Prezesa PSL w Mieścisku – P.Tadeusza 
Kozłowskiego, Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie – P.Tadeusza 
Synorackiego, sołtysów wsi, w tym szczególnie nowo wybranych oraz wszystkich gości i 
uczestników dzisiejszej sesji. 
(Lista obecności sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 15, co stanowi quorum, a więc Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad 
w ustalonym terminie, poczym zapytała o uwagi do otrzymanego porządku ? 
Do porządku obrad IV sesji zgłoszono następujące zmiany: 
- Wójt Gminy – z uwagi na bardzo obszerny porządek obrad dzisiejszej sesji zaproponował 
wykreślić z porządku następujące punkty: 
8. – Sprawozdanie Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku z działalności 
Ośrodka za rok 2006. 
9. – Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za rok 2006. 
10.- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 
2006. 
13. – Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2006: 
 a) przedłożenie przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy opinii o wykonaniu budżetu  
               Gminy za rok 2006 i wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, 
 b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku  
                Komisji Rewizyjnej, 
 c) rozpatrzenie przez Radę sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2006 
               i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2006. 
Jednocześnie prosił aby sesję  zwołać na 25 kwietnia br. i w porządku zawrzeć wykreślone 
dzisiaj punkty. 
- Przewodnicząca Rady – zapytała czy radni wyrażają zgodę aby wycofać z porządku 
dzisiejszej sesji punkty zapropowane przez P.Wójta, jak również zaproponowała aby 
wycofanie w/w punktów głosować łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
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Wobec powyższego Przewodnicząca Rady prosiła o wycofanie z porządku obrad punktów: 8, 
9, 10 i 13, poczym poddała pod głosowanie. Radni w głosowaniu jednogłośnie zdecydowali o 
wycofaniu proponowanych przez Wójta punktów z porządku obrad. 
Z kolei Przewodnicząca Rady wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 2 
dodatkowych uchwał: 
- w sprawie zwiększenia dodatku specjalnego dla Wójta Gminy Mieścisko. 
Jednocześnie zapytała kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w 
uchwały ? 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach „za” zadecydowali o wprowadzeniu do 
porządku obrad w/w uchwały. 
Z kolei Przewodnicząca Rady wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 
sprawie powiadomienia Skarbnika i Sekretarza Gminy o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia lustracyjnego. 
Jednocześnie zapytała kto z radnych jest za wprowadzeniem projektu w/w uchwały do 
porządku obrad ? 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach „za” zdecydowali o wprowadzeniu do 
porządku obrad wnioskowanej uchwały. 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad IV sesji Rady Gminy po 
wprowadzonych zmianach. 
(Porządek obrad IV sesji po wprowadzonych zmianach stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała aby przyjąć protokół z ostatniej sesji 
Rady Gminy bez jego odczytywania, poczym poddała swój wniosek pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
jego odczytywania. 
Z kolei radny Wieścicki zgłosił wniosek aby wzorem Sejmu R.P uczcić minutą ciszy pamięć 
tragicznie zabitych 3 policjantów. 
Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich o powstanie aby uczcić pamięć zabitych 
policjantów. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
- radny Witucki: 
1) podziękował za ustawienie znaków ograniczających prędkość; 
2) zgłosił bardzo zły stan dróg z uwagi na ilość dziur. Drogi gruntowe są w bardzo złym 
stanie. Prosił o równiarkę głównie na drogi Podlesie Kościelne-Budziejewo, Sarbia-Sienno. 
Wskazał, że na drogach powiatowych też są dziury; 
- radny Rodzewicz: 
1) wskazał, że przy stacji CPN w Mieścisku jest około 40 m przerywana linia, tam powinna 
być podwójna ciągła; 
2) zwrócił uwagę na zapadliska przy krawędzi prawej strony jezdni za Zbietką. Konieczne 
jest aby ze względów bezpieczeństwa to wyrównać; 
- radny Hoffmann – zgłosił potrzebę naprawy drogi w Popowie Kościelnym za sklepem i na 
Wymysłowo; 
- radny Wojtyszyn – zwrócił uwagę, że nowa nawierzchnia jezdni przy Restauracji 
„Herbowa” jest cała skruszona. Proponował aby w ramach gwarancji ją naprawić; 
- radny Plewa – zapytał kiedy będzie kontynuowana budowa ogrodzenia w Zbietce wokół 
Klubu ? 
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- radny Migas: 
1) zwrócił uwagę, że po zimie na drodze w Strzeszkowie są duże dziury; 
2) Zgłosił potrzebę naprawy drogi przez Nieświastowice z Miłosławic do Popowa; 
- radny Górski – zapytał kiedy będzie robiony chodnik na Osiedlu Michałowskim 
k./P.Tyszkiewicz ? Mieszkańcy pytali kiedy będzie w tej sprawie zebranie ? 
- radny Rojewski – zapytał kiedy będzie zrobiona droga od krzyżówki przez wieś Żabiczyn, 
a przy tej okazji chodniki ? 
- radna Martyńska – mieszkańcy proszą o równiarkę na drogę k./P.Tomkowiaka; 
- radna Toboła:  
1) wnioskowała o wykopanie krawężnika naprzeciwko Kościoła celem wytyczenia parkingu, 
bo wjeżdżają samochodami na teren prywatny; 
2) droga do Piastowic – przywiezienie kruszywa na drogę celem uzupełnienia dziur; 
3)  naprzeciwko firmy KOUDIJS w Wieli jest przy asfalcie dziura i należałoby ją uzupełnić; 
- radny Dereziński – w Zakrzewie na zakręcie na drodze powiatowej jest wybita duża dziura. 
Podobna sytuacja jest na zakręcie w Mirkowicach; 
- radna Kapczyńska- mieszkańcy wnioskują o skwer przy Przedszkolu. Kiedy rozpoczną się 
prace porządkowe w tamtym terenie ? 
 
Adn.  6  – zapytania sołtysów 
- P.B.Ignaczak – sołtys wsi Budziejewko 
1) sprawa złego stanu drogi w Budziejewku. Są dziury na odcinku 150 m; 
2) zły stan drogi z Budziejewka do Nieświastowice. Należałoby drogę wyrównać; 
3) czy będzie w tym roku robiony sprysk Budziejewko-Budziejewo-Popowo i Budziejewo-
Miłosławice; 
- P.W.Bronicki – sołtys wsi Piastowice: 
1) z uwagi na ogromne dziury na drodze do Piastowic prosił o dowiezienie 1-2 transportów 
kruszywa; 
2) kiedy będzie jeździć równiarka na drogi ? 
- P.W.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie: 
1) w sprawie równiarki na drogę, gdzie ciągnik z Urzędu Gminy jeździ z odpadami; 
2) droga Jaroszewo-Nieświastowice – tam jest nawieziona szlaka. Droga jest niżej jak pole. 
Trzebaby kiedyś wymierzyć i zrobić rowy; 
- P.K.Tańska – sołtys wsi Zbietka: 
1) zgłosiła potrzebę równiarki na wyrównanie dróg przy tzw. pętli nr 1 i 2 w Zbietce; 
2) jak wygląda sprawa wiaty na przystanek autobusowy w Zbietce w centrum wsi  ? Chodzi o 
dzieci oczekujące na autobus; 
- P.H.Podolska – sołtys wsi Zakrzewo: 
1) w Zakrzewie było zaplanowane położenie chodnika od przystanku wzdłuż wsi. Zostało to 
przełożone na przyszły rok; 
2) prosiła o nawiezienie 2 transportów tłucznia na drogi w Wybranówko do gospodarstw; 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójta Gminy. 
Będąc przy głosie Wójt  wspólnie z Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku 
podziękował tym wszystkim, którzy ofiarowali swoje produkty dla rodzin potrzebujących na 
święta Wielkanocne. W ramach wielkanocnej zbiórki organizowanej przez Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Mieścisku pod patronatem Wielkopolskiego Banku Żywności w Poznaniu 
zebrano od mieszkańców Gminy Mieścisko 239,92 kg artykułów żywnościowych. 
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Adn.7 
 
 Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej działalności w okresie od 
ostatniej sesji. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 9 
 
 Sprawozdanie z pracy stałych Komisji Rady Gminy z działalności w okresie 
międzysesyjnym złożyli Przewodniczący Komisji: 
- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – P.Andrzej 
Kuryłowicz. 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 
1) 20.02.br. 
- Działalność Gminnej Spółki Wodnej w Mieścisku za rok 2006 i plan działalności na rok 
2007; 
- Informacja nt. konserwacji podstawowych cieków wodnych na terenie Gminy Mieścisko w 
2007 roku.. 
2) Komisja w dniu 13.03.br. z udziałem sołtysów wsi, której tematem było: 
- Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii nt.”Choroby bydła i trzody chlewnej 
zwalczane z urzędu” 
- Informacja Kierownika Oddziału Państwowej Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa nt. 
Szkodników i chorób roślin podlegających obowiązkowi zwalczania w Polsce”. 
-Informacja Doradcy ODR w Mieścisku nt. wykorzystania funduszy z Unii Europejskiej oraz 
aktualnego dostosowania gospodarstw rolnych w gminie Mieścisko do standardów unijnych. 
3) Komisja w dniu 20 marca br. wspólne posiedzenie Komisji nt. opiniowania materiałów na 
dzisiejszą sesję. 
- Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i Komunikacji. 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 14 marca br. – odbyła posiedzenie wyjazdowe na temat: „Zapoznanie się z pracą 
oczyszczalni ścieków na terenie gminy, w tym stan zaawansowania rozbudowy sieci 
kanalizacyjnej – objazd w terenie”. Zapoznanie się z funkcjonowaniem stacji 
uzdatniania wody oraz stan zwodociągowania poszczególnych wsi – objazd w 
terenie.” Z tego posiedzenia zostały wystosowane wnioski do Brygady Robót 
Komunalnych i Wójta Gminy. 

Komisja podczas posiedzenia  stwierdziła, że rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mieścisku 
jest rzeczą konieczną; 

2) 20.03.br. – wspólne posiedzenie Komisji. Rady Gminy. 
- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – P.Marian Witucki: 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 4 posiedzenia, w tym 2 kontrolne. 

1) posiedzenie kontrolne odbyło się w dniu 19 stycznia br. w Przedszkolu w Mieścisku. 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. Komisja  
podsumowując kontrolę w Przedszkolu stwierdza, że działalność merytoryczna i 
finansowa Przedszkola jest prowadzona prawidłowo do której nie wnosi zastrzeżeń. 
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Radny Witucki poinformował, że Komisja postanowiła zmienić 1 punkt planu pracy. Z uwagi, 
że w Szkole Podstawowej w Popowie Kościelnym jest Pani Dyrektor pełniąca obowiązki od 
niedawna w związku z powyższym Komisja temat zaplanowany w planie pracy zrealizuje w 
Szkole Podstawowej w Mieścisku. 

2) W dniu  19 stycznia 2007 r. odbyło się posiedzenie  na temat: „realizacja wpływów z 
podatków i opłat lokalnych za 2006 rok, w tym wielkość zastosowanych ulg i 
umorzeń oraz stan zaległości”; 

Protokół Komisji z przeprowadzonej kontroli odczytała P.Aleksandra Martyńska – członek 
Komisji. 
Komisja w wyniku przeprowadzonej kontroli pozytywnie oceniła działania Urzędu w zakresie 
ściągania zaległości. Zaleciła ich dalszą kontynuację w celu ich zmniejszenia. 
 
Adn.10 -  Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków. 
Kierownik Brygady Robót Komunalnych – P.Arkadiusz Przysiek przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały. 
Zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków 
BRK zwróciła się do Wójta Gminy z wnioskiem o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy na okres od 1 
maja 2007 r. do 31 kwietnia 2008 r.. 
Ceny i stawki opłat zawarte w taryfach ustalono na podstawie niezbędnych przychodów dla 
prowadzenia tej działalności w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. Proponowane stawki wynoszą: 
- 1,47 zł za 1 m3 wody (wcześniej 1,38 zł), co stanowi wzrost około 6 % (kwotowo wynosi to 
około 9 groszy netto); 
- 3,50 zł za 1 m3 odprowadzania ścieków (wcześniej 3,25 zł), co stanowi wzrost około 7% 
(kwotowo 25 groszy netto); 
Aktualnie eksploatowane są stacje uzdatniania wody w Gołaszewie, Popowie Kościelnym, 
Miłosławicach, Żabiczynie oraz oczyszczalnie ścieków w Mieścisku i Popowie Kościelnym. 
W ciągu całego roku na stacjach uzdatniania wody oraz oczyszczalniach ścieków uzyskiwano 
stopień redukcji zanieczyszczeń odpowiadającym polskiej normie. Zarządca zakładu w ciągu 
roku 2006 nie płacił żadnych kar z powodu niesprawności technicznej lub nienależytego 
usuwania zanieczyszczeń. Łącznie w roku 2006 sprzedano 253.245 m3 wody, w tym stacje 
uzdatniania wody: 
- Miłosławice 116.137 m3 
- Gołaszewo   13.274 m3 
- Żabiczyn   24.830 m3 
- Popowo Kościelne  86.534 m3 
i ze stacji ujęć obcych: 
- stacja Łopienno 12.324 m3 
- stacja Janowiec      150 m3 
Stawka za 1 m3 wody była ustalona zgodnie z uchwałą Rady Gminy i wynosiła 1,35 zł netto. 
Zadłużenie odbiorców wody wynosi 17.166,46 zł co stanowi ok.5% łącznej kwoty z tytułu 
sprzedaży wody. Sieć wodociągowa do chwili obecnej nie jest doprowadzona do 
rozproszonych gospodarstw rolnych we wsiach Gorzewo, Gółka, Jaworówko i Sarbia. Są to 
pojedyncze gospodarstwa położone w znacznych odległościach od istniejących magistrali 
wodociągowych. Z tego względu koszty zwodociągowania są bardzo wysokie i nie ma 
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możliwości uzyskania dofinansowań zewnętrznych. Są czynione starania aby w roku 2007 
rozpocząć budowę sieci wodociągowej do rozproszonych gospodarstw we wsi Gorzewo. 
Jeśli chodzi o zakłady oczyszczania ścieków to w roku 2006 oczyszczono łącznie  84.172 m3, 
w tym oczyszczalnia w Mieścisku  54.370  m3, natomiast oczyszczalnia w Popowie 
Kościelnym  30.101,5 m3. Stawka za 1 m3 dowożonych ścieków była zgodna z uchwaloną 
przez Radę Gminy Mieścisko i wynosiła 3,25 zł za 1m3 netto. Zadłużenie dostawców 
ścieków wynosi  22.797,76 zł, co stanowi 8% łącznej kwoty dochodów z tytułu oczyszczania 
ścieków. W chwili obecnej oczyszczalnia ścieków w Mieścisku jest znacznie przeciążona, w 
tej sytuacji Wójt Gminy Mieścisko podjął decyzję o rozbudowie oczyszczalni ścieków do 
przepustowości średniej 350 m3/na dobę. Aktualnie jest ogłoszony przetarg na wykonanie 
dokumentacji projektowej. Roboty budowlane przewiduje się rozpocząć w połowie bieżącego 
roku. Kalkulacja była omawiana na wspólnym posiedzeniu Komisji stąd nie odczytywano jej 
na sesji. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że niektóre rzeczy od kilku lat nie są realizowane, a 
uwzględniane przy kalkulacji powodują wzrost taryf. Jest to argumentem na podwyższenie 
opłat. W związku z powyższym radny prosił o przygotowanie informacji co było w planie, co 
było zrobione, a co nie zostało zrobione. 
- radny Rojewski – 1 m3 wody z wodociągu plus szambo w Mieścisku wynosi 5,05 zł. 
Z kolei 1 m3 wody i szamba w Żabiczynie wynosi  11,48 zł. Jest to różnica 6,43 zł. To jest 
dużo i radny jest przeciwny podwyżce. Radny był za tym aby wodę i ścieki utrzymać na 
dotychczasowym poziomie; 
- radny Wojtyszyn – odniósł wrażenie , że gdyby nie było dłużników w płatności za wodę i 
ścieki to praktycznie podwyżka nie byłaby konieczna w takiej wysokości. Ci co płacą za 
wodę pokrywają płatności tych dłużników. W związku z powyższym radny zadał pytanie jak 
wygląda ściągalność, czy ta ściągalność w porównaniu do poprzedniego roku jest lepsza 
Chodzi żeby tych dłużników było jak najmniej i na jak najmniejszą kwotę; 
- Wójt – odpowiadając wyjaśnił, że praktycznie wody nikomu dzisiaj odciąć nie można. Ci 
dłużnicy to są stali na liście. Występujemy również poprzez Urząd Skarbowy aby  ściągnąć 
zaległości; 
- odpowiadając radnemu Rodzewiczowi -  „to jest kwestia decydowania w ciągu roku. Bo 
teraz mamy jakąś kwotę zadłużenia. Gdybyśmy wykazali plan wyższy, to zaległości byłyby 
jeszcze większe, a z czego gmina ma dołożyć” ? 
- odpowiadając P.Rojewskiemu – „to jest najlepszy dowód, że w Żabiczynie winna być jak 
najszybciej oczyszczalnia. Jedyną rzeczą jest jak najszybsze przystąpienie do opracowania 
koncepcji i projektu i postawienia oczyszczalni”, 
- Kierownik BRK – jeśli chodzi o zobowiązania to każda sprawa po 2 nieskutecznych 
wezwaniach jest kierowana na drogę postępowania sądowego. W tej chwili łącznie w tych 2 
działalnościach jest około 50% pozwów w Sądzie. Ponadto w kalkulacji po stronie dochodów 
zarówno w wodzie i ściekach jest zawsze wliczane ściągnięcie 60% zaległości z lat 
poprzednich. 
- radny Wieścicki – czy mogą być przypadki, że w okresie spodziewanej w ciągu roku 
ewentualnej suszy nastąpi ograniczenie dostaw wody ? 
- Wójt – „co roku takie rzeczy występowały w ramach podlewania ogródków. Jeśli takie 
rzeczy będą to my nie naprodukujemy. Jest kwestia tego typu, że w okresach trudnych: typu 
braku prądu, suszy na pewno wody starczy, jeśli będzie to spożytkowane do tego tylko co 
potrzeba, a nie do ogródków, opryskiwaczy. Każde zwiększenie wydajności hydrofornii 
powoduje wzrost kosztów na parę dni w roku. Jeśli są warunki krytyczne, jeśli jest susza 
musimy również wziąć to pod uwagę. Dzisiaj nikt nie powie czy podczas tegorocznych 
ewentualnych zawirowań (oprócz awarii) czy wszyscy będą mieli wodę;” 
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- radny Wieścicki- zwrócił uwagę, że jest potrzeba w niedalekiej przyszłości rozbudowy tych 
ujęć wody. Ludzie mają prawo używać wodę bo za to bierzemy pieniądze. Wody powinno 
być pod dostatkiem, wówczas cena jednostkowa może być niższa. Niech używają i niech 
płacą. Mówię o tym, że jest potrzeba w przyszłości rozbudowy stacji 
- Wójt – przy rozbudowie koszt będzie jeszcze większy. W tej cenie nie ma amortyzacji. Z 
amortyzacji powinno się odtworzyć majątek. Najpilniejszą rzeczą jest kiedy wymieniamy w 
Miłosławicach drugą studnię a nie rozbudowa  hydrofornii; 
- radny Rodzewicz – zapytał jakich grup zawodowych dotyczą zaległości ? 
- odp. Kierownik BRK – dotyczy bardzo różnych grup; 
- radny Kuryłowicz – tutaj 1m3 ścieków ma kosztować 3,50 zł, my w najdalszych rejonach 
gminy płacimy ponad 11 zł za 1 m3 ścieków; W Popowie Kościelnym oczyszczalnia jest z 
zapasem, w Mieścisku ma być rozbudowywana i to wszystko jest finansowane w większości 
z dotacji. A co mają powiedzieć ci, którzy nie mają możliwości kanalizacji, co zrobić z tymi 
gospodarstwami ? Myślę o gospodarstwach na wsiach, czy nie możnaby pozyskać środków 
(dotacji) dla tych gospodarstw w pobudowaniu oczyszczalni; 
- Wójt – kolejność kanalizowania będzie jak wodociągowania. Obręb Popowa do 
oczyszczalni jest z tymi wioskami przyległymi. Obręb Mieściska również uwzględnia się, 
które mają być przyłączone. Oczyszczalnie przydomowe (to jest propozycja z tego roku) są 
na tych samych warunkach. Jeśli jest taki sygnał proponuję żebyśmy się tym zajęli. Najpierw 
te 2 wsie. 
- Przewodnicząca Rady – wyraziła nadzieję, że te wszystkie sugestie będą służyły nam jako 
wskazówki w przyszłym roku. W związku z wyczerpaniem dyskusji nad taryfami za wodę i 
ścieki Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. Na 15 radnych: 13 głosowało „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. Jest to pomoc w wysokości 20 tys.zł. 
Jest to udział gminy Mieścisko przy budowaniu chodnika i 2 zatok w Miłosławicach przy 
drodze wojewódzkiej; 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z brakiem 
zapytań na sesji Przewodnicząca Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 15 radnych uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczek  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2007 roku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. W budżecie Gminy na 2007 rok 
jest przewidziane rozpoczęcie zadań: „Kanalizacja sanitarna wraz z przyłączami dla wsi 
Popowo Kościelne – etap I, jak również rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mieścisku. W 
budżecie przewidziane jest również zaciągnięcie pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska. Te pożyczki zostały wstępnie nam przyznane i aby móc je zużyć 
potrzebna jest uchwałą Rady Gminy.  
W związku z omówieniem projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji i brakiem 
pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddałą pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych (radny Wieścicki czasowo nieobecny) uchwałą w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
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- uchwałą w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą: 
„kanalizacja sanitarna wraz z przyłączami dla wsi Popowo Kościelne-etap I oraz na 
przedsięwzięcie pod nazwa „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Mieścisko”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 
Jest to zobowiązanie na ogólną kwotę 1.207 tys.zł, które nie znajduje pokrycia w budżecie 
gminy w 2007 roku. Jest to zobowiązanie, które będzie zaciągane na lata 2007-2008. Jest to 
udział własny w roku 2008 dotyczący kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami dla Popowa 
Kościelnego oraz pożyczka, która zostaje przydzielona w II transzy na rok 2008. 
Dla rozbudowy oczyszczalni ścieków w Mieścisku w roku 2008 – pożyczka w wysokości 300 
tys.zł i 250 tys.zł udział własny gminy. Jest to obciążenie roku 2008. 
W związku z tym aby można było podjąć środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i jednocześnie podpisać umowę uchwałą w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 
ogólną kwotę 1.207 tys.zł, która nie znajduje pokrycia w budżecie Gminy w roku 2007 jest 
niezbędna. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. W tym czasie radny Wieścicki powrócił na salę). 
Uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” (radny Witucki 
czasowo wyszedł z sali) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych. 
Uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Skarbnik Gminy. Z kolei przedstawiła prognozy 
kwoty długu publicznego na okres kredytowania do roku 2020. Z tych wskaźników wynika, 
że przy tych kredytach, pożyczkach i obligacjach nie dochodzimy do dopuszczalnego 
wskaźnika  zadłużenia 55%. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że zaczynamy się coraz bardziej zadłużać. ”Moje obawy 
dotyczą, że program inwestycyjny jest napięty, a jeszcze do tego w zanadrzu jest sala 
gimnastyczna, gdzie obligacje były w zasadzie emitowane na sale gimnastyczną a tam zostało 
1 mln zł. Sala przy wzroście kosztów może kosztować w granicach 5 mln zł”. Jednocześnie 
radny prosił o wyjaśnienie dlaczego przy emisji obligacji omijamy przetarg i tak łatwo można 
dostać pieniądze; 
- Skarbnik Gminy – w odpowiedzi wyjaśniła, że jeśli chodzi o emisję obligacji nie trzeba 
organizować przetargu. Wybór banku organizującego emisję obligacji jest zwolniony z prawa 
ustawy o zamówieniach publicznych. W związku z tym jest ta łatwość i dostępność bez 
przetargu co jest jedną z korzyści emisji obligacji na rzecz kredytu. 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że mówi się o podwyższeniu wiboru. Kiedy będzie 
podwyższony to automatycznie nasze zobowiązania zdrożeją i trzeba wziąć to pod uwagę; 
- radna Kapczyńska – są zapowiedzi Rady Polityki Realnej o podwyżce stopy bazowej jaka 
jest redyskonto weksli; 
- radny Rodzewicz – zacznie to odgrywać rolę bo wzrosną zobowiązania; 
- Wójt – my wybieramy łatwiejszą drogę. Jeśli można pozyskać środki w łatwiejszy sposób i 
taniej to wybieramy obligacje. Natomiast jeśli chodzi o oprocentowanie to dotyczy ono 
wszystkich i takie ryzyko istnieje zawsze. Ale po to jesteśmy żeby tym gospodarować i wtedy 
trzeba wspólnie podejmować dalsze decyzje. 
- radny Migas – „uważam, że budżet jest szczególnym  rodzajem finansowania i on może 
inwestować tyle ile z opinii fachowców wynika. Jeśli to wynika z realnych wyliczeń, 
przesłanek tzn. że można podjąć takie ryzyko. Wszyscy sobie zdajemy sprawę, że warunki na 
rynku mogą się zmienić. Trzeba się trzymać wyliczeń. Jest zachowany margines 
bezpieczeństwa. Uważam, że jeśli pieniądze są spożytkowane na właściwy cel to jest to 
zasadne. 
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- radny Wojtyszyn – uważam, że jeśli oprocentowanie wzrosłoby 1-2% to jeszcze mieścimy 
się w granicy bezpiecznego wskaźnika. Czy rozbudowa, czy kanalizacja to trzeba robić; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała. projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych (M.Witucki wyszedł z sesji) uchwała w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok. 
Wyjaśnienie do projektu uchwały udzieliła Skarbnik Gminy. 
Z uwagi na omówienie projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Skarbnik Gminy 
ograniczyła  swoje wystąpienie  do przedstawienia autopoprawek do projektu uchwały. 
Dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę:  32.558 zł i w tej samej kwocie dokonuje się 
zwiększenia wydatków. 
(Zgłoszone autopoprawki stanowią załącznik do protokołu). 
Wiceprzewodniczący Rady – P.Janusz Górski odczytał projekt  uchwały, który następnie 
poddał pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok została przyjęta jednogłośnie przy 
15 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Mieścisko Nr XXIX/249/06 z dnia 22 
czerwca 2006 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mieścisko. 
Wójt Gminy zwrócił się o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium w 2 
obszarach: Gołaszewo i Żabiczyn. 

1) obręb Gołaszewo -  działka nr ewid.104/7 o pow.15,3 ha. Przedmiotem zmiany 
studium będzie przeznaczenie terenu na cele produkcji rolnej; 

2) obręb Żabiczyn – przedmiotem zmiany studium będzie przeznaczenie terenów pod 
elektrownie wiatrowe wraz z infrastrukturą techniczną. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta na obszarze gminy Wągrowiec będą  usytuowane 
elektrownie wiatrowe, które będą oddziaływały na obszar naszej gminy. Dotyczy to 
obszaru od strony Rąbczyna, jadąc drogą Żabiczyn, Żabiczyn-Huby, Werkowo. 
Koszty nie zostały zwiększone gdyż firma te koszty pokryje już wykonawcami tego 
studium, a jednocześnie nasze koszty trochę zmniejsza się. Uchwalenie tej uchwały 
pozwoli, że na terenie naszej gminy w przyszłości mogą być usytuowane elektrownie 
wiatrowe.  

Na sesji był obecny przedstawiciel Firmy EPA Sp. z.o.o ze Szczecina zajmująca się 
energetyką wiatrową - P.Piotr Dziobkowski – specjalista ds. energetyki wiatrowej – dział 
nowych technologii. Zaproszony gość poinformował. że firma zajmuje się energetyką 
wiatrową od wielu lat. Firma wybudowała wiele parków wiatrowych. Ciągle poszukuje 
nowych terenów. Uzyskała prawa do gruntów na terenie gminy Wągrowiec. Przystąpiła do 
realizacji projektu. Chciałaby wybudować na terenie gminy Wągrowiec 2 parki wiatrowe przy 
granicy z gminą Mieścisko. W związku z powyższym jest zobowiązana do zachowania 
ustawowych wymagań elektrowni wiatrowych. 
W dyskusji głos zabrali: 
- radny Wojtyszyn – „jest mowa o sferze oddziaływania na nasz teren. Czy w ogóle 
przewiduje się postawienie elektrowni wiatrowej na naszym terenie”? 
- w odpowiedzi P.Piotr Dziobkowski  „ bylibyśmy bardzo zainteresowani z tym, że proces 
inwestycyjny polega na tym, że musimy pozyskać prawa do gruntu. Jeśli znaleźliby się 
zainteresowani wydzierżawieniem gruntu, to jak najbardziej jesteśmy zainteresowani 
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wejściem także na teren państwa gminy. Sprawa jest otwarta i jesteśmy zainteresowani 
rozmowami”. 
- radny Wojtyszyn – jaki obszar pod 1 elektrownię jest potrzebny ? Jak gęsto mogą być 
postawione ? 
- odp.:”samo zajęcie terenu pod elektrownię wiatrową to jest około 400 m2 (około 30 arów). 
Ze względów technicznych muszą być one rozstawione od siebie o około 500 m (chodzi o to 
aby sobie nie zabierały wiatru). My dokonujemy weryfikacji terenu pod względem 
możliwości postawienia względem zabudowy, ochrony środowiska. Strefa oddziaływania to 
jest wymóg wymuszony przepisami ograniczenia strefy zabudowy, obszar w którym hałas od 
turbin wynosi powyżej 40 decybeli będzie posiadał ograniczony obszar możliwości 
zabudowy. Jest to w praktyce 500 m odległość od zabudowy”. 
- radna Starosta – zapytała skąd wiadomo gdzie można postawić elektrownie ? 
- odp. „jednym z etapów jest poziom pomiaru wiatru w miejscu lokalizacji; 
- Wójt – wielkość turbin? 
- odp.:”- to są turbiny o wysokości 100 m, mocy około 2 megawatów jedna. Koszt powyższej 
turbiny od 3 do 4 mln EURO. Jeśli chodzi o procedurę to zwracamy się do państwa gminy 
grzecznościowo. Tu znajduje się strefa oddziaływania. Gmina nie ponosi z tego tytułu 
żadnych kosztów; 
- radny Wojtyszyn – czy po wybudowaniu przewidujecie zatrudnienie miejscowej ludności ? 
- odp. – na pewno w trakcie budowy będziemy zatrudniać do kilkuset osób. Po wybudowaniu 
przewidujemy zatrudnienie 3-4 osób, które będą zajmowały się bieżącą obsługą tych 
urządzeń”. 
- radny Rojewski – czy to oddziaływanie jest szkodliwe dla zdrowia ? 
- odp.:”tak jak mówiłem o strefie ograniczonej zabudowy mieszkaniowej, jest to 
uwarunkowane tym, że przebywanie przez dłuższy czas w tym hałasie to jest męczące. 
Dlatego stąd musimy zachować dużą odległość od siedlisk ludzkich”. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 
którą następnie poddał pod głosowanie. 
Na 14 radnych (radny Dereziński opuścił sesję) uchwałą w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i zabudowy techniczno-
produkcyjnej w Popowie Kościelnym. – rejon dróg powiatowych nr 1697 P Popowo 
Kościelne-Budziejewo oraz nr  1652 Ruda Koźlanka – granica Gminy Mieścisko. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta jest to obszar przewidziany na działki budowlane. 
Jednocześnie rozpoczynamy inwestycję kanalizacja i zasadne byłoby  żeby opracować plan,  
wydzielić działki i sprzedawać. Dotyczy to działek będących własnością gminy jak i działek 
będących własnością osób indywidualnych. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady – P.Janusz Górski odczytał projekt 
uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. Na 14 radnych (P.Dereziński nieobecny) 
uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek stanowiących drogi 
wewnętrzne na Osiedlu 40-lecia PRL w Popowie Kościelnym. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy projekt dotyczy nieodpłatnego nabycia od Agencji 
Nieruchomości Rolnych działek stanowiących drogi wewnętrzne na Osiedlu 40-lecia PRL w 
Popowie Kość. Istnieje możliwość dofinansowania remontu i modernizacji tych dróg. Przez 
Agencję. Jednocześnie gdy będziemy wchodzili z kanalizacją i będziemy przyłączać się z 
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kanalizacją poprzez te drogi to należy je również odtworzyć. Przejecie nastąpi po 
modernizacji tych dróg albo po przeznaczeniu pieniędzy na tę modernizację. 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie lokalu mieszkalnego we wsi 
Nieświastowice od Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest przejęcie nieodpłatne od Agencji 
Nieruchomości Rolnych lokalu mieszkalnego o pow.użytkowej 41,40 m2 oraz pomieszczenia 
gospodarczego o pow.12 m2 z udziałem wynoszącym 531/2903 w częściach wspólnych 
budynku i gruntu. Jest to lokal sąsiadujący z wcześniej przejętą przez gminę świetlicą. 
Obecnie dobrze byłoby go wyremontować gdyż jest zapotrzebowanie mieszkaniowe. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 14 
głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości gruntowej pod 
boisko sportowe we wsi Podlesie Kościelne od Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. 
Przedmiotem uchwały jest przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu 
nieruchomości gruntowej w Podlesiu Kościelnym o pow. 0,4501 ha (będącej w sąsiedztwie 
szkoły) z przeznaczeniem pod boisko sportowe. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Wojtyszyn – „czy boisko będzie od asfaltu na jakąś odległość ? Czy nie warto byłoby 
aby na równi ze szkołą (tam gdzie jest sklep) żeby ewentualnie „odciąć jakiś pasek” pod 
zabudowę obok w miejscu gdzie jest sklep. Czy warto zaraz za sklepem brać pod boisko, czy 
ewentualnie trochę dalej ? Proponował aby z przodu jakiś parking zrobić czy ewentualnie 
żeby było coś pod zabudowę. ? 
- w odpowiedzi Wójt wyjaśnił – bez zgody Agencji nie można zmieniać przeznaczenia. 
Zabudowa może nie, ale miejsce na parking gdyż jest tam sklep. 
- radny Witucki – zapytał czy została już uregulowana sprawa własności pod sklepem ? 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że nie. To min. dotyczy tych regulacji. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej od 
Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Sw.Anny w Podlesiu Kościelnym. 
Przedmiotem uchwały jest nieruchomość gruntowa  zabudowana (dawną plebanią, stanowiącą 
własność Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Sw. Anny w Podlesiu Kościelnym. Nieruchomość 
ta stanowi ruiny i nie jest wykorzystywana przez Parafię Gmina zamierza wykorzystać ją na 
wybudowanie świetlicy dla mieszkańców Podlesia Kościelnego. Zgodnie z wyjaśnieniami 
Wójta projektant ocenił, że koszty izolacji tego budynku przewyższą ………………. i 
najprawdopodobniej to będzie zrównane a na tym innym miejscu prostopadle do bramy 
chcemy postawić jakiś pawilon. Jest to kwestia żeby jakaś świetlica dla tych mieszkańców 
była. 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że jeśli ma być zrównane z ziemią to jaki jest sens 
wykupywać tę działkę od Kościoła jeśli mamy działki przy szkole ? (ziemia szkolna). Jeśli to 
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jest własnością Parafii a więc mieszkańców to dlaczego ci mieszkańcy mają od siebie 
wykupić ? 
- radny Rojewski – „w Podlesiu Kościelnym mamy szkołę, tam była świetlica i szkoda 
wydawać pieniędzy; 
- Wójt – „w momencie kiedy szkoła była wolna i zrobiliśmy świetlice to ta szkoła była 
wykorzystana ale nie w taki sposób jak byśmy sobie życzyli. Było to miejsce na uboczu. 
Z jednej strony chcemy poprawić estetykę wjazdu do Podlesia Kościelnego”. Z drugiej strony 
nawet jeśli wykupimy i zapłacimy to jest  poprawa estetyki. 
Z drugiej strony planujemy ze szkoły zrobić centrum jeździectwa jako obowiązkowa nauka 
jazdy konnej. Dlatego planuje zrobić się wniosek w ramach „Odnowa wsi”. 
- radny Wieścicki – stwierdził, że tej wsi należy się świetlica. Każde środowisko winno mieć 
warunki do obcowania z kulturą. Poza tym jest to miejscowość przelotowa do Poznania. Jest 
problem ewentualnych kosztów. Jestem za”. 
- radny Rojewski – to jest teren Kościoła i uważam, że Kościół powinien uporządkować skoro 
to ma być rozwalone. Byłą mowa, że w tamtej świetlicy źle się zachowywali, nie sądzę, że w 
tym miejscu będą się lepiej zachowywać; To będzie duży koszt wybudowania i to nie rokuje 
że ta świetlica będzie w najbliższym czasie. 
- radny Witucki -  jest to miejscowość dość duża. Małe miejscowości mają wszystkie 
świetlice. Jedyną świetlicą jest teraz przystanek. 
Ma to powstać w środku wsi i to będzie bardziej zadbane i będzie jakaś kontrola rodziców. Na 
pewno zmieni się wygląd otoczenia. Robimy to dla społeczeństwa. 
- radny Rodzewicz – zapytał jak wygląda dalsza część działki ? Jest tam dzierżawca; 
- odp.Wójt – jest dzierżawca i on też zanosi się z zamiarem kupna; 
-  radny Wojtyszyn – szacunkowo. Ile zapłacimy ? 
- w odpowiedzi Wójt – wyjaśnił, że  to ma kosztować 15 tys.zł, z tego 8 tys.zł ma wrócić do 
Parafii, a 7 tys.zł do Kurii (to jest ta sama cena sprzed 5 lat). 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, którą 
poddała pod głosowanie. 
Na 15 radnych: 13 głosowało „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażeni zgody na zbycie lokali mieszkalnych w Popowie Kościelnym 
Nr 13.  
Przedmiotem uchwały są 4 lokale w budynku mieszkalnym w Popowie Kościelnym Nr 13 
wraz z pomieszczeniami przynależnymi i udziałem we współwłasności gruntu (po prawej 
stronie w kierunku na Popowo Kolonię). 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poczym 
poddała go pod głosowanie. 
Uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w Mieścisku. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest nieruchomość gruntowa położona 
w Mieścisku-Wiela o powierzchni 0,1272 ha (działka przed przystankiem). Jest osoba 
zainteresowana  na zakup nieruchomości. 
W związku z brakiem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który 
następnie poddała pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
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- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości we wsi Jaroszewo Drugie. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest nieruchomość – nieużytek (staw) i 
jest zainteresowanie nabyciem tego stawu. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zwiększenia dodatku specjalnego Wójta Gminy Mieścisko. 
Przewodnicząca Rady odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. W okresie od 1 kwietnia 
2007 r. do 31 grudnia 2007 r. zwiększa się z 32% do 40% dodatek specjalny Wójta Gminy. 
Dodatek w w/w okresie stanowić będzie kwotę  2.340,00 zł. 
Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 15 radnych: 11 głosowało „za” i 4 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwałą w sprawie powiadomienia Skarbnika i Sekretarza Gminy Mieścisko o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia lustracyjnego. 
Zgodnie z wyjaśnieniami  Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Obowiązek powiadomienia w/w osób wprowadza ustawa z dnia 18 
października 2006 r. o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 
państwa z lat 1944-1990 o treści tych dokumentów i ustawy o Instytucie Pamięci Narodowej 
– Komisji Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu. 
Z kolei Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych 
(radny Migas wyszedł) : 12 głosowało „za”, 2 „wstrzymało się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Adn. 11  -  odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Na wstępie radny powiatowy – P.Leszek Bodus poinformował zebranych o złożonych do 
Zarządu Powiatu wnioskach zgłoszonych na zebraniach wiejskich w których uczestniczył. 
Z kolei Wójt udzielił odpowiedzi radnym na zgłoszone interpelacje: 
- radnemu Wituckiemu – :odnośnie dziur na drodze i równiarki. Jeśli będą warunki to 
będziemy się tym zajmować” 
- radnemu Rodzewiczowi – „wnioski zostaną przekazane do Zarządu Dróg Wojewódzkich; 
- radnemu Hoffmannowi – „droga za sklepem – musimy poczekać aż będzie operator 
równiarki; 
- radnemu Wojtyszynowi – wnioski zostaną skierowane do Zarządu Dróg Wojewódzkich”; 
- radnemu Plewie – „myślę, że to winn nastąpić na przełomie maja i czerwca”; 
- dziury na drodze do Strzeszkowa – „te dziury musimy załatać”; 
- sprawa chodnika na Oś.Michałowskim – „musimy wspólnie spotkać się i porozmawiać. 
Poza tym musimy rozpisać przetargi na tłuczeń i kostkę”; 
- radnej Martyńskiej – „odnośnie dróg – tam jest zawężenie i woda nie odpływa – trzeba to 
zrobić”; 
- radnemu Derezińskiemu – wnioski zostaną przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych; 
- odnośnie skweru za Przedszkolem – „robimy mapę. Chcemy tam zrobić kort tenisowy oraz 
ścieżkę rowerową; Nie będzie przejazdu od Przedszkola na ul.Parkową, bo ta droga ma 4 
metry szerokości; 
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Adn. 12. Wolne głosy i wnioski 
 
- radna Kapczyńska – poinformowała, że Burmistrz Wągrowca – zwrócił się z pismem o 
zajęcie stanowiska w sprawie ewentualnego przystąpienia naszej gminy do wspólnej realizacji 
zakładu utylizacji odpadów w Kopaszynie. Termin zajęcia stanowiska jest do 15 kwietnia br.; 
- radny Rodzewicz: 

1) skierował prośbę osób starszych aby w niektórych newralgicznych miejscach w 
Mieścisku postawić ławki 

2) do końca tego roku 1 osoba ma zamiar zamieszkać na zagospodarowanych działkach 
przy ul. Sw.Wojciecha.W tej sytuacji istnieje potrzeba opracowania projektu sieci 
wodno-kanalizacyjnej; 

- radny Wieścicki – zwrócił uwagę na potrzebę remontu chodnika, ewentualnie naprawa 
ogrodzenia stadionu i trybun. Chodzi o doraźne działania w tym zakresie w przypadku 
dodatkowych środków bo taka istnieje potrzeba; 
- radny Wojtyszyn – 2 kwietnia br. mija rocznica śmierci Papieża Jana Pawła II. Z tej okazji  
Stowarzyszenie Pomocy Uczniom organizuje w najbliższą  niedzielę uroczystość w Domu 
Kultury połączoną z wręczeniem dla 31 uczniów stypendiów; 
- radny Witucki – prosił o zakup 12 koszy na śmieci dla wsi Sarbia oraz w przypadku osób 
mających godziny do odpracowania o skierowanie ich do Sarbii; 
 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady złożyła 
wszystkim życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych, dziękując radnym i gościom zakończyła 
IV sesję. 

 
 
  Protokółowała:     Przewodniczyła sesji:` 
 
 Inspektor ds. obsługi organów gminy               Przewodnicząca Rady 
 
  /Wiesława Kujawa/     /Elżbieta Kapczyńska/ 

 

 


